



## **Unicorn Class Newsletter August and September 2022**

Dear Parents,

It's a fresh new term here at marshal school! My name is teacher Meg. I am very honored to be the teacher for class Unicorn. I have come to love and care for all the students. I understand how each student learns and what he/she enjoys in class. I have also discovered what students find to a be a little challenging.

### **Reading Class**

We will practice reading with the teacher. Every student will have the opportunity to read together and individually while playing games such unscramble the story sentences. Activities that are interesting help young students to find reading enjoyable. It motivates young minds to practice on their focusing skills in a fun way.

8/1 ~ 8/5: Time for Bed

8/8 ~ 8/12: What Lila Loves

8/15 ~ 8/19: Flying Butter

8/22 ~ 8/26: Snow Joe

8/29/ ~ 9/2: Joshua James Likes Trucks

9/5 ~ 9/8: It's Circle Time! Shapes

9/12/~ 9/16: Here Comes the Parade

9/19 ~ 9/23: I love Trees

9/26 ~ 9/30: Out the Door

### **Core Material**

We will move through Unit 1 Week 1 of the Wonders Workshop and anthology book in the months of August and September. The books will cover Phonics short "a". Understanding what an ides is. These books will also cover understanding what a word, sentence, questions and answer are.

8/1 ~ 8/26: Unit 1 week 1

8/29 ~ 9/30: Unit 1 week 1 Anthology

### **Conversation**

The kids will learn what a sentence is. When to use a capital letter, a lower-case letter period or question mark. We are also practicing how to ask questions.

8/1 ~ 8/29: p.7-15

9/2 ~ 9/30: p.18-23

### **Writing**

The content in the writing classes for August and September will be focusing on how to correctly print the alphabet. Student will be able to write capital and lowercase letters.

8/1~ 9/30: p.1-60

### **Phonics**

The kids will practice Phonetic Awareness and Sound to Symbol. For examples Ff, Mm, Tt and other letters in the alphabet.

8/1~ 8/5: p.7-10

8/8 ~ 8/12: p.11-14

8/15 ~ 8/19: p.15-18

8/22 ~ 8/26: p.19-22

8/29~9/2: p.23-26

9/5~9/8: p.27-30

9/12~9/16: p. 31-34

9/19~9/23: p. 35-38

9/26~9/30: p.39-42

### **MPM**

The MPM class, we will work our way through the C1-2 books and begin book C3 reciting numbers, counting objects, recognizing colors and numbers.

8/1 ~ 8/26: C1 p.1-18

8/29 ~ 9/23:C2 p.1-18

9/26 ~ 9/30: C3 p.1-5

### **Spelling**

Every Friday, we will hand out the word list as the kids' homework. We are learning how to practice recognizing words. We are also learning how to spell words as well.

### **Song and Dance**

In our Song and Dance class, we will begin with Say Hello and Down by the River.

8/1 ~ 8/5: Say Hello

8/8 ~ 8/12: Say Hello

8/15 ~ 8/19: Say Hello

8/22 ~ 8/26: Down by the River

8/29~ 9/2: Down by the River

9/5~ 9/8: Down by the River

9/12~ 9/16: Hickory, Dickory Dock

9/19~ 9/23: Hickory, Dickory Dock

9/26~ 9/30: Hokey Pokey

I hope this has been an insightful newsletter for you all,

Thank you for reading!

Best wishes, Tr. Meg



**Unicorn Class Newsletter  
August and September 2022**

親愛的家長：

這是在瑪歇爾學校最新的學期！我是 **Teacher Meg**，我很榮幸成為獨角獸班的老師。我以關愛來照顧所有的學生。我了解每個學生課堂上的學習狀況，且他們樂在其中。我也發現了學生們覺得有點挑戰性的地方。

### 閱讀課

我們將和老師一起練習閱讀。每個學生將有機會在玩遊戲時一起閱讀和單獨閱讀故事句子。有趣的活動可以幫助年輕學生找到閱讀的樂趣。它激發了年輕人的練習的意願專注在有趣的學習技巧。

8/1 ~ 8/5：睡覺時間到了！

8/8~ 8/12：莉拉喜歡什麼

8/15 ~ 8/19：黃色粉蝶

8/22 ~ 8/26：雪喬伊

8/29/ ~ 9/2：約書亞詹姆斯喜歡卡車

9/5 ~ 9/8：這是循環時間！形狀

9/12/~ 9/16：遊行來了

9/19 ~ 9/23：我愛樹

9/26 ~ 9/30：出門

### 核心教材

八月~九月份 們將會教完 **Wonders Workshop** 討論第 1 週第 1 單元 和 **Wonders anthology** 的精選集。這兩本書將涵蓋自然發音的短“a”。知道什麼是 **ide**。這些書也涵蓋理解一個單詞、句子、問題和答案複數的“are”。

8/1 ~ 8/26：單元 1 第 1 週

8/29 ~ 9/30：單元 1 週 1 精選集

### 會話課

孩子們將學習什麼是句子。何時使用大寫字母、小寫字母句點或問號。也在練習如何提問。

8/1 ~ 8/29: 第.7 -15 頁

9/2~ 9/30: 第 18-23 頁

### 寫作

八月、九月書寫課的內容將重點關注如何正確描寫字母。學生將學習能夠書寫大寫和小寫字母。

8/1~9/30：第 1-60 頁

### 自然發音課

孩子們將練習語音意識和聲音到符號。例如 **Ff**、**Mm**、**Tt** 等字母。

8/1~ 8/5: 第 7-10 頁

8/8 ~ 8/12 : 第 11-14 頁

8/15~8/19 : 第 18 頁

8/22 ~8/26 : 第 19-22 頁

8/29 ~ 9/2 : 第 23-26 頁

9/5 ~ 9/8 : 第 27-30 頁

9/12~9/16 : 第 31-34 頁

9/19~9/23 : 第 35-38 頁

9/26~9/30 : 第 39-42 頁

## **MPM 課程**

我們將上完 C1-2 書籍和開始書籍 C3 背誦數字，數數，物件，識別顏色和數字。

8/1~ 8/26：C1 頁。1-18

8/29 ~ 9/23：C2 頁。1-18

9/26 ~ 9/30：C3 頁。1-5

## **拼字**

每週五，我們將分發孩子們的單字表家庭作業。我們正在學習如何練習識別字。我們也在學習如何拼寫單詞。

## **唱遊**

在我們的唱遊課上，我們將從打招呼和在河邊開始。

8/1 ~ 8/5：打個招呼

8/8 ~ 8/12：打個招呼

8/15 ~8/19：打個招呼

8/22 ~ 8/26：河邊

8/29 ~ 9/2：河邊

9/5 ~ 9/8：河邊

9/12~ 9/16：山核桃、山核桃碼頭

9/19~ 9/23：山核桃、山核桃碼頭

9/26~ 9/30：Hokey Pokey

我希望這對大家來說是一份有前瞻性的及時訊息。

感謝您的閱讀！

Teacher Meg